

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, JUNE 30, 1987

(43)

[Text]

The Standing Committee on Energy, Mines and Resources met *in camera*, with transcription, at 9:04 o'clock a.m. in Room 307 West Block, this day, the Chairman, Barbara Sparrow, presiding.

Members of the Committee present: Paul Gagnon, Aurèle Gervais, Russell MacLellan, Bob Porter and Barbara Sparrow.

In attendance: Dean Clay, Consultant and Lawrence Harris, Economist.

In accordance with its mandate under Standing Order 96(2), the Committee resumed consideration of Canada's oil reserves and resources. (*See Minutes of Proceedings and Evidence dated November 24, 1986, Issue No. 3.*)

The Committee resumed consideration of its draft report on oil reserves and resources.

It was agreed,—That the Committee continue to consider its draft report during the summer adjournment and that when the draft report meets the approval of all members of the Committee, it be deemed adopted as the Committee's Report to the House.

At 10:31 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

THURSDAY, AUGUST 20, 1987

(44)

The Standing Committee on Energy, Mines and Resources met *in camera*, without transcription, at 9:00 o'clock a.m., in Room 306 West Block, this day, the Chairman, Barbara Sparrow, presiding.

Members of the Committee present: Paul Gagnon, Aurèle Gervais, Russell MacLellan, Bob Porter and Barbara Sparrow.

In attendance: Dean Clay, Consultant.

The Committee resumed consideration of its draft report on oil reserves and resources.

It was agreed,—That the draft report be adopted as its report to the House and that 3500 copies of the report be printed with a special cover.

Ordered,—That the Chairman table the report in the House or, should the House stand adjourned, with the Clerk of the House.

At 10:01 o'clock a.m., the Committee proceeded to consider future business.

It was agreed,—That SEPAC, IPAC, CPA, Prospectors and Developers Association of Canada, and the Canadian Mining Association be invited to appear before the

PROCÈS-VERBAUX

LE MARDI 30 JUIN 1987

(43)

[Traduction]

Le Comité permanent de l'énergie, des mines et des ressources se réunit à huis clos, avec service d'enregistrement, à 9 h 04, dans la pièce 307, Édifice de l'ouest, sous la présidence de Barbara Sparrow, (*présidente*).

Membres du Comité présents: Paul Gagnon, Aurèle Gervais, Russell MacLellan, Bob Porter et Barbara Sparrow.

Également présents: Dean Clay, conseiller technique, et Lawrence Harris, économiste.

En vertu du mandat que lui confie le paragraphe 96(2), le Comité reprend l'étude de la question des réserves et des ressources pétrolières du Canada. (*Voir Procès-verbaux et témoignages du 24 novembre 1986, fascicule n° 3.*)

Le Comité reprend l'étude de son projet de rapport sur les réserves et ressources pétrolières.

Il est convenu,—Que le Comité continue à examiner son projet de rapport durant l'ajournement de l'été et que, lorsque ledit projet aura l'approbation de tous les membres du Comité, il sera considéré comme adopté et deviendra le Rapport du Comité à la Chambre.

À 10 h 31, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE JEUDI 20 AOÛT 1987

(44)

Le Comité permanent de l'énergie, des mines et des ressources se réunit à huis clos, sans service d'enregistrement, à 9 heures, dans la pièce 306, Édifice de l'ouest, sous la présidence de Barbara Sparrow, (*présidente*).

Membres du Comité présents: Paul Gagnon, Aurèle Gervais, Russell MacLellan, Bob Porter et Barbara Sparrow.

Également présent: Dean Clay, conseiller technique.

Le Comité reprend l'étude de son projet de rapport sur les réserves et ressources pétrolières.

Il est convenu,—Que le projet de rapport soit adopté et présenté à la Chambre, et que 3,500 exemplaires en soient imprimés sous une couverture spéciale.

Il est ordonné,—Que le président dépose le rapport à la Chambre ou, si l'ajournement de la Chambre se prolonge, sur le bureau de la Chambre.

À 10 h 01, le Comité passe à l'examen de ses travaux à venir.

Il est convenu,—Que SEPAC, IPAC, CPA, l'Association canadienne des prospecteurs et entrepreneurs, et l'Association minière du Canada soient